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Primăria Mangalia a publicat lista
cu delimitările secțiilor de votare
din municipiu.
Iată care este aceasta:

Delimitarile-sectiilor-de-votare-din-Municipiul-Mangalia-
Alegeri-Presedinte-2024

Iată  când  depun  jurământul
noii consilieri din Mangalia,
Negru  Vodă,  Limanu,  Tuzla,
Pecineaga,  Albești,  23
August, Costinești și Eforie
27 octombrie 2024 17:36

Noile consilii locale își intră în
drepturi zilele acestea. Aleșii vor
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depune jurământul după un program
stabilit de Prefectura Constanța.

Limanu – vineri, 25 octombrie 2024, 13:00
Techirghiol – vineri, 25 octombrie 2024, 15:00
Costinești – joi, 31 octombrie 2024, 10:00
Tuzla- joi, 31 octombrie 2024    11:00
Albești – vineri, 1 noiembrie 2024, 10:00
Pecineaga – vineri, 1 noiembrie 2024, 12:00
Eforie – vineri, 1 noiembrie 2024, 10:00
Mangalia– vineri, 1 noiembrie 2024, 14:00
Negru Vodă – luni, 4 noiembrie 2024, 11:00
23 august – luni, 4 noiembrie 2024, 12:00

Vigilenţă  în  secţiile  de
votare  şi  comunicare  cu
cetăţenii,  obiectivele  PSD
Mangalia  pentru  alegerile
parlamentare
27 octombrie 2024 17:36
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Social-democraţii  din  Mangalia  au
găzduit, marţi seara, o întâlnire
la care au participat candidaţii la
alegerile parlamentare din zona de
sud est a judeţului.
Mai  exact,  au  fost  prezenţi  deputata  Cristina  Dumitrache,
Mirela Matichescu, manager OMD Mamaia Nord, primarul comunei
Limanu, Daniel  Georgescu, dr. Cătălin Grasa, Eduard Martin,
directorul general al SC Polaris M Holding SRL Constanţa,
Liviu  Tit  Brăiloiu,  fost  prefect  şi  senator,   liderii  şi
membrii organizaţiilor PSD din Mangalia, Tuzla, Costineşti,
Limanu, Pecineaga şi Albeşti.

Preşedintele PSD Mangalia, Neculai Tănasă a declarat pentru
Ediţia de Sud faptul că întâlnirea a avut ca scop pregătirea
alegerilor parlamentare care se vor desfăşura la data de 24
noiembrie 2024.
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PSD Mangalia

„Campania  electorală  pentru  alegerea  deputaţilor  şi
senatorilor se apropie, astfel că se impunea un dialog în care
să stabilim aspectele de natură organizatorică. Avem multe
lucruri de făcut, nu este uşor să organizezi două rânduri de
alegeri, mă refer şi la cele prezidenţiale programate pentru 1
decembrie (primul tur) şi 8 decembrie (al doilea tur), iar
echipele noastre trebuie să ştie exact ceea ce au de făcut.

Apropiata  campanie  ne  permite  să  intensificăm  dialogul  cu
cetăţenii, cu referire în mod special la cei din Mangalia,
care au multe probleme pe care trebuie să le rezolvăm. Fără o
comunicare constructivă, nu vom reuşi nimic.

Am discutat şi despre organizarea şi participarea membrilor
noştri în secţiile de votare, unde trebuie să fie vigilenţi şi
să  se  asigure  că  sunt  respectate  dispoziţiile  legii
electorale.   Avem  numai  reacţii  pozitive  din  partea
cetăţenilor Mangaliei, aspect care mă bucură, dar mă şi obligă
în  acelaşi  timp  să  vin  în  întâmpinarea  oamenilor  prin
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rezolvarea problemelor cu care întreg municipiul, de altfel,
se confruntă.

PSD Mangalia

În ceea ce priveşte, candidatul zonei noastre, ne vom prezenta
la alegerile parlamentare cu primarul comunei Limanu, Daniel
Georgescu, primul pe lista pentru Camera Deputaţilor,  care,
în calitate de edil cu multe mandate la activ, a demonstrat că
este capabil să dezvolte şi să promoveze sudul litoralului. În
plus, în calitate de deputat PSD va reîmprospăta şi va atrage
fonduri pentru Mangalia cel puţin în domeniul turismului, care
a fost lăsat de izbelişte de către reprezentanţii Primăriei
Mangalia”.

Pe aceeași temă:

Primarul Daniel Gheorghe Georgescu a intrat în cursa pentru
Camera  Deputaților:  Ce  mesaj  le-a  transmis  locuitorilor
comunei
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OFICIAL:  Liberalii  din
Mangalia au PIERDUT DEFINITIV
procesul împotriva viitorilor
lor colegi
27 octombrie 2024 17:36

Pentru  a  doua  oară  instanțele
constănțene  le  dau  dreptate
viitorilor  consilieri  USR  și  AUR
din Mangalia.
Liberalii pierd, la Tribunalul Constanța, definitiv, apelul
împotriva propriilor colegi.

Iată soluția dată de magistrații Curții:

Respinge apelul, ca nefondat.

Soluţia se comunică de îndată Prefectului Judeţului Constanţa,
Secretarului  general  al  Municipiului  Mangalia,  precum  şi
Consilierilor  locali  Murad  Mohammad,  Lefter  Dan-Nicolae,
Truşcă Cosmin-Vasile, Moroianu Nicolae, Abdurefi Semiran şi
Vişa Lucian-Ionel.
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Definitivă.

Pronunţată  azi,  23.10.2024,  prin  punerea  soluţiei  la
dispoziţia  părţilor,  prin  mijlocirea  grefei  instanţei.

Pe aceeași temă:

Liberalii din Mangalia s-au umplut de PENIBIL: au formulat
apel împotriva validării colegilor lor!

(GALERIE  FOTO)  Campionul
național  la  lupte  libere
Daniel  Chirică  din  Mangalia
depune jurământul militar
27 octombrie 2024 17:36

Denis – Ioan Chirică a reușit să
cucerească  prima  treaptă  a
podiumului la Campionatul Național
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Individual  de  Lupte  Libere  U20,
desfășurat la Călărași, între 11 și
13  octombrie  2024.  Sportivul  în
vârstă de 20 de ani se pregătește
să  depună,  mâine,  jurământul
militar ca viitor maistru militar
de marină, arată Şcoala Militară de
Maiştri Militari a Forţelor Navale.
Născut  în  Mangalia,  Denis  a  început  să  practice  sport  de
performanță la vârsta de 13 ani. Spune că, de mic, îi plăcea
să se lupte, în joacă, prin casă, cu fratele lui mai mare.
Părinții au observat că Denis are un pic de forță și multă
energie de consumat, așa că i-au propus să-l înscrie la secția
de  Lupte  a  CSS  Mangalia.
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Potrivit colegilor săi de la Forțele Navale Române, „așa la
cunoscut  Denis  Chirică  pe  antrenorul  său,  Marian  George
Oancea. Cu ochiul său format, antrenorul a observat din start
potențialul băiatului și a început să îl provoace să evolueze
din ce în ce mai mult. La 15 ani, Denis făcea deja parte din
lotul național de lupte cadeți și pleca de acasă pentru a se
muta la Reșița. Din păcate, a apucat acolo doar o lună de
antrenamente  până  la  destrămarea  lotului.  S-a  întors  la
Mangalia, unde, după alte patru luni, a plecat să se alăture
lotului național de la Târgu Mureș. A locuit acolo cinci ani
și  tot  acolo  a  absolvit  Liceul  cu  Program  Sportiv  „Szász
Adalbert”.

Întrebat de numărul cupelor și medaliilor, tânărul de 20 de
ani spune că deja le-a pierdut șirul. Are însă unele trofee
pentru care nutrește o satisfacție aparte. Se mândrește că, la
15 ani, a cucerit treapta a III-a podiumului la Gimnaziada pe
saltea, în Franța. L-a motivat și l-a încurajat atunci faptul
că a putut să își măsoare forța și tehnicile cu sportivi din
mai multe țări și astfel și-a putut determina mai bine și
nivelul real de pregătire. Apoi, Denis ține foarte mult la
medalia  de  campion  mondial  la  lupte  pe  plajă,  pe  care  a
obținut-o, la Constanța, în 2022, o competiție despre care, la
fel, spune că are potențialul de a scoate la suprafață cele
mai bune aptitudini ale unui luptător.



În  prezent,  Denis  –  Ioan  Chirica  este  legitimat  la  CSM
Constanța și are același antrenor și mentor de șapte ani, pe
Marian George Oancea. Acesta a fost și omul care l-a îndrumat
pe Denis să opteze pentru cariera militară.

Despre trecerea de la viața de civil la cea de militar, elevul
de anul I spune că nu a resimțit nicicum impactul, fiind deja
obișnuit cu un stil de viață disciplinat. Ba mai mult, Denis
este de părere că rutina elevilor de școală militară este
chiar mai puțin dură decât cea a sportivilor de performanță.
După cele șase săptămâni de pregătire militară generală, în
care a învățat să defileze în cadență, să tragă cu arme de
diverse calibre și regulile de bază pentru militari, băiatul
afirmă că ipostaza de luptător i se potrivește nu doar în
costumul de wrestling, pe saltea, ci și în uniforma militară,
pe terenul de instrucție.

La  Școala  Militară  de  Maiștri  Militari  a  Forțelor  Navale
campionul  național  la  Lupte  Libere  U20  studiază
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Radioelectronica navală, dar nu s-a hotărât încă dacă va opta,
la absolvire, pentru o unitate de nave din Constanța sau din
Mangalia. Pentru viitorul apropiat, Denis Chirica vrea să facă
tot posibilul să împace cât mai bine performanța sportivă cu
pregătirea de maistru militar de marină, conștient însă că, la
un moment dat, va trebui să decidă doar în favoarea uneia
dintre ele”.

Pe aceeași temă:

Luptătorul  Andrei  Barbazan  din  Mangalia,  pe  podiumul
Campionatului Național de lupte U17: Sportivul este legitimat
la CSM Constanța
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OFICIAL:  Ședința  de
constituire a noului Consiliu
Local Mangalia are loc pe 1
noiembrie
27 octombrie 2024 17:36

În  ciuda  repetatelor  și
disperatelor  încercări  ale  PNL
Mangalia  de  a  invalida  mandatele
consilierilor USR și AUR, iată că,
pe  1  noiembrie  2024,  urmează  ca
noii aleși să își intre pe deplin
în drepturi.
Prefectul  județului,  Adrian  Picoiu,  a  convocat  ședința  de
constituire a noului Consiliu Local Mangalia pe 1 noiembrie,
de la orele 14.00.

Pe aceeași temă:

Liberalii din Mangalia s-au umplut de PENIBIL: au formulat
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apel împotriva validării colegilor lor!

Luptătorul  Andrei  Barbazan
din  Mangalia,  pe  podiumul
Campionatului  Național  de
lupte  U17:  Sportivul  este
legitimat la CSM Constanța
27 octombrie 2024 17:36

Sala  Polivalentă  „Ladislau  Simon”
din Tg. Mureș a găzduit în weekend,
întrecerile  Campionatului  Național
de lupte U17, competiție la care au
participat  peste  500  de  sportivi
din toată țara.
Tinerii  luptători  de  la  CSM  Constanța  au  avut  evoluții
apreciate  și  au  reușit  să  urce  de  trei  ori  pe  podium,
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câștigând o medalie de aur, una de argint și una de bronz.

Titlul de campioană națională la U17 i-a revenit talentatei
Diana Voiculescu, sportivă care s-a impus la categoria 46 kg,
proba parter.

Ea este pregătită de antrenorii Cornelius Trucmel și Alina
Ivan.

Pe treapta a doua a podiumului a urcat Eduard Gheorghe la
categoria 65 kg (antrenor Gheorghe Grigore), iar medalia de
bronz și-a adjudecat-o la U17, Andrei Barbazan la categoria
110 kg. (antrenor Marian Oancea).

Andrei Barbazan este elev în clasa a XI-a la Liceul Teoretic
„Callatis” din Mangalia.

Pe aceeași temă:

https://editiadesud.ro/beatrice-andreea-ana-din-mangalia-pe-ce
a-mai-inalta-treapta-a-podimului-de-la-campionatul-european-
seniori-de-lupte/

O  angajată  a  Spitalului
Municipal  Mangalia  este
acuzată  că  ar  fi  sustras
medicamente  și  instrumente
medicale
27 octombrie 2024 17:36
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În cadrul operațiunii JUPITER, sub
coordonarea Parchetului de pe lângă
Înalta Curte de Casație și Justiție
și  Inspectoratului  General  al
Poliției  Române,  la  data  de  21
octombrie  a.c.,  polițiștii
Serviciului  de  Investigare  a
Criminalității  Economico  –
Financiare  din  cadrul
Inspectoratului de Poliție Județean
Constanța,  sub  supravegherea
procurorului din cadrul Parchetului
de pe lângă Judecătoria Mangalia,
au pus în executare un mandat de
percheziție  domiciliară,  într-un
dosar  penal  având  ca  obiect
săvârșirea  infracțiunii  de
delapidare.
Din cercetările efectuate a rezultat bănuiala rezonabilă că,

https://editiadesud.ro/tag/judecatoria-mangalia/


în perioada ianuarie 2020 – septembrie 2023, o femeie, de 39
de  ani,  angajată  la  Spitalul  Municipal  Mangalia  și-ar  fi
însușit, din gestiunea unității, medicamente și instrumente
medicale, pe care, ulterior, le-ar fi comercializat, cauzând
astfel un prejudiciu unității spitalicești.

În  urma  perchezițiilor  domiciliare,  au  fost  ridicate
înscrisuri cu valoare probatorie, un laptop și un telefon
mobil.

În  acest  caz  cercetările  sunt  continuate,  sub  coordonarea
procurorului  de  caz  din  cadrul  Parchetului  de  pe  lângă
Judecătoria Mangalia.

 

Atenție!  Mâine  se  va  sista
furnizarea energiei electrice
în  Mangalia,  23  August  și
Pecineaga
27 octombrie 2024 17:36
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Mâine,  22  octombrie  2024,  sunt
programate întreruperi ale energiei
electrice în sudul litoralului. 
Iată programul înreruperilor:

Localitatea 23 August, cu Vile Plaja 23 August,
Popasul Pescarilor – ȋntrerupere totalã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

Municipiul Mangalia, cu cartier Dobrogea 1 si 2,
blocuri ANL, strada Serban Cantacuzino, Alexandru
Ilias, Unitati Militare, Pompe Apa UM 2146, Statia
Transgaz, Avicole Mangalia, Abator Mangalia, Ferma

Porci Mangalia și Ferme Agricole – ȋntrerupere
parțialã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

https://editiadesud.ro/tag/23-august/
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Localitãțile: Pecineaga, Moșneni, Dulcești,
Costinești, Schitu, cu Puturi RAJA Costinești,

Vȋnatori, Abator Pecineaga, Puturi RAJA Pecineaga,
Puturi RAJA Dulcesti și Complex Sportiv 23 August –

ȋntrerupere totalã.

ȋntrerup
ere ȋn

A.E.E de
scurtã
duratã
ȋn

interval
ul orar:
08:00-
14:00

Alcoolemie URIAȘĂ: Un șofer a
fost prins beat la volan în
satul Moșneni
27 octombrie 2024 17:36

Ieri, 16 octombrie, în jurul orei
18.10,  polițiștii  din  cadrul
Poliției  Municipiului  Mangalia  –
Biroul  de  Siguranță  Rutieră  au
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identificat  un  bărbat,  de  47  de
ani, ar fi condus un autoturism, pe
strada Ștefan Cantacuzino din satul
Moșneni,  fiind  sub  influența
băuturilor alcoolice.
Bărbatul a fost testat cu aparatul etilotest, rezultatul fiind
1,35 mg/l alcool pur în aerul expirat.

Ulterior, a fost condus la Spitalul Municipal Mangalia, pentru
recoltarea  de  probe  biologice,  în  vederea  stabilirii
alcoolemiei  în  sânge.

ATENȚIE,  șoferi!  Raliul
Trofeul Mangalia va da peste
cap traficul rutier la final
de  săptămână.  Cum  se  va
circula
27 octombrie 2024 17:36
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Sâmbătă,  19  octombrie,  are  loc  o
nouă  ediție  a  raliului  Trofeul
Mangalia, care va avea plecarea din
Portul Turistic si va continua pe
segmente  din  Aleea  Teilor  și
străzile  Oituz,  Ștefan  cel  Mare,
Oituz,  1  Decembrie  1918  și
Portului.
Pentru buna desfășurare a evenimentului, de vineri ora 19.00
până sâmbătă la ora 21.00, traficul rutier va fi restricționat
pe secțiunea circuitului, potrivit reprezentanților primăriei.

Sâmbăta 19 octombrie, transportul public în comun va fi deviat
pe  rute  alternative,  iar  între  orele  7.30  -21.00  accesul
pietonal  va  fi  restricționat  în  perimetrul  stabilit  de
organizatori.

De asemenea, nu va avea loc nici târgul săptămânal de produse
agroalimentare din Portul Turistic.

Facem apel la toți posesorii de autoturisme să elibereze zona
în care se va desfășura evenimentul și să ia măsurile necesare
pentru a nu rămâne blocați pe străzile și aleile adiacente.

ACCIDENT pe DN39, la Neptun:
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Două  autoturisme  s-au
CIOCNIT! La fața locului se
deplasează salvatorii ISU
27 octombrie 2024 17:36

Un accident rutier a avut loc în
urmă cu puțin timp pe DN39, în zona
stațiunii Neptun.
Potrivit ISU Dobrogea, două autoturisme s-au ciocnit.

Intervin la fața locului paramedicii Secției Mangalia cu o
autospecială de stingere cu apă și spumă și o autospecială
pentru victime multiple.

UPDATE:
În accidentul rutier au fost implicate trei persoane care au
fost evaluate medical la fața locului, refuzând transportul la
spital.

FOTO cu rol ilustrativ
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Primarul  Mangaliei  PIERDE
procesul de la Înalta Curte
de  Casație  și  Justiție:
Acesta făcuse apel în dosarul
privind fapte de corupție
27 octombrie 2024 17:36

Judecătorii de la Înalta Curte de
Casație și Justiție s-au pronunțat,
DEFINITIV,  în  dosarul  nr.
1591/1/2024,  privind  contestația
primarului Cristian Radu, precum și
a altor doi inculpați, cu privire
la  decizia  magistraților
constănțeni,  din  dosarul  privind
fapte de corupție.
Iată  decizia  judecătorilor  Înalte  Curți  de  Casație  și
Justiție:

Respinge,  ca  inadmisibile,  contestaţiile  formulate  de
inculpaţii Fotin Diana Ionela, Radu Cristian şi Boiţă Petrina
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împotriva încheierii judecătorului de cameră preliminară din
data de 13.06.2024 pronunţaţă de Curtea de Apel Constanţa –
Secţia penală şi pentru cauze penale cu minori şi de familie
în dosarul nr. 352/36/2023/a1.

Definitivă. Pronunţată în şedinţa camerei de consiliu, astăzi,
08 octombrie 2024.

Iată ce au contestat cei trei inculpați, potrivit încheierii
de ședință a Curții de apel Constanța, din 13 iunie 2024, din
dosarul nr. 352/36/2023/a1:

Radu Cristian- în ceea ce priveşte descrierea faptei de1.
abuz în serviciu asimilat infracţiunilor de corupţie,
prevăzută de art.132 din Legea nr.78/2000 raportat la
art.297 alin.1 Cod penal, cu aplicarea art.309 Cod penal
şi art.35 alin.1 Cod penal;
Fotin  Diana  Ionela-  în  ceea  ce  priveşte  descrierea2.
faptei  de  complicitate  la  abuz  în  serviciu  asimilat
infracţiunilor de corupţie, prevăzută de art.48 alin.1
Cod  penal  raportat  la  art.132  din  Legea  nr.78/2000
raportat  la  art.297  alin.1  Cod  penal,  cu  aplicarea
art.35 alin.1 Cod penal;
Anonimizat 2- în ceea ce priveşte descrierea faptei de3.
complicitate la abuz în serviciu asimilat infracţiunilor
de  corupţie,  prevăzută  de  art.48  alin.1  Cod  penal
raportat la art.132 din Legea nr.78/2000 raportat la
art.297 alin.1 Cod penal, cu aplicarea art.309 Cod penal
şi art.35 alin.1 Cod penal;

Potrivit  Direcției  Naționale
Anticorupție, primarul Mangaliei și mai
mulți  funcționari  ar  fi  acuzați  de
următoarele:
Procurorii  din  cadrul  Direcției  Naționale  Anticorupție  –
Serviciul  teritorial  Constanța  au  dispus  trimiterea  în



judecată, în stare de libertate, a inculpaților:

RADU CRISTIAN, la data faptelor și în prezent primar al
municipiului  Mangalia,  județul  Constanța,  pentru
săvârşirea  infracţiunii  de  abuz  în  serviciu,  dacă
funcționarul a obținut pentru sine sau pentru altul un
folos necuvenit, în formă continuată,
BOIŢĂ PETRINA, la data faptelor secretar al municipiului
Mangalia, județul Constanța,
DUMITRANA ROMULUS, la data faptelor administrator public
al municipiului Mangalia, județul Constanța și persoană
delegată cu atribuţii de Primar,
CĂLIN DIDI GEORGE, la data faptelor director în cadrul
Direcţiei juridice şi de administraţie publică locală şi
ulterior  director  în  cadrul  Direcţiei  de  achiziţii
publice şi programe de dezvoltare din cadrul primăriei
municipiului Mangalia, județul Constanța,
VLĂDESCU DANIEL, la data faptelor șef al Serviciului
Juridic  din  cadrul  primăriei  municipiului  Mangalia,
județul Constanța,
FOTIN  DIANA-IONELA,  la  data  faptelor  Director  al
Direcţiei de Management Fiscal şi Control din cadrul
primăriei municipiului Mangalia, județul Constanța,
NEGRU  MARIA,  la  data  faptelor  funcționar  în  cadrul
Compartimentului Control Financiar Preventiv Propriu al
Primăriei Municipiului Mangalia,
Avocat în cadrul Baroului București,

toți pentru săvârșirea infracțiunii de complicitate la abuz în
serviciu, dacă funcționarul a obținut pentru sine sau pentru
altul un folos necuvenit, în formă continuată,

În rechizitoriul întocmit, procurorii au reținut, în esență,
următoarea stare de fapt:

În perioada octombrie 2014 – decembrie 2017, inculpatul Radu
Cristian,  în  calitatea  menționată  mai  sus,  cu  încălcarea
dispozițiilor  legale,  ar  fi  încheiat  cu  o  societate  de



avocatură,  reprezentată  de  inculpatul  avocat  în  cadrul
Baroului București, trimis în judecată în prezenta cauză, un
număr de 95 de contracte având ca obiect asistenţa juridică şi
reprezentarea  primăriei  municipiului  Mangalia  în  dosarele
aflate  pe  rolul  instanţelor  judecătoreşti  şi  altor  organe
judiciare sau jurisdicționale. Este de precizat faptul că o
parte dintre acestea ar fi fost încheiate în condițiile în
care, la nivelul primăriei Municipiului Mangalia, existau deja
contracte de asistenţă juridică încheiate cu o altă societate
de avocatură, în care ar fi fost prevăzute onorarii și de
peste 200 de ori mai mici față de cele stabilite în noile
contracte.

În contextul menționat mai sus, primarul Radu Cristian ar fi
beneficiat de ajutorul celorlalți șase inculpați, funcționari
publici, care ar fi întocmit și semnat diverse acte (referate
de necesitate, caiete de sarcini, etc.), ce ar fi stat la baza
organizării unor proceduri formale de achiziție a serviciilor
judiciare menționate mai sus.

Ca  urmare  a  demersurilor  menționate  mai  sus,  primăria
municipiului Mangalia a fost prejudiciată cu suma totală de
13.675.922 lei.

În cauză au fost dispuse măsuri asigurătorii.

Primăria municipiului Mangalia a comunicat faptul că nu se
constituie parte civilă în procesul penal.

Dosarul a fost trimis spre judecare Curţii de Apel Constanţa
cu propunere de a se menține măsurile asigurătorii dispuse în
cauză.

Facem  precizarea  că  această  etapă  a  procesului  penal
reprezintă, conform Codului de procedură penală, finalizarea
anchetei penale și trimiterea rechizitoriului la instanță spre
judecare,  situație  care  nu  poate  să  înfrângă  principiul
prezumției de nevinovăție.



Menționăm  că  prezentul  comunicat  a  fost  întocmit  în
conformitate cu art. 28 alin. 4 din Ghidul de bune practici
privind relația sistemului judiciar cu mass media, aprobat
prin Hotărârea Plenului Consiliului Superior al Magistraturii
nr. 197/2019.

În timp ce alte localități se
bucură  de  târgurile  de
toamnă,  la  Mangalia  „Zilele
Recoltei” se organizează în …
„șoaptă”
27 octombrie 2024 17:36
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Ediția  din  acest  an  a  Zilelor
Recoltei  de  la  Mangalia  se
organizează… „în șoaptă”: Primăria
nu  a  catadicsit  să  trimită  nici
măcar un comunicat de presă.
Anunțăm  noi,  pe  această  cale,  cetățenii  orașului:  Zilele
Recoltei  se  vor  organiza  începând  de  mâine,  miercuri,  9
octombrie și până duminică.

Cu siguranță, raliul ce va fi organizat în perioada următoare
se va bucura de o mult mai mare mediatizare, fiind vorba
despre un sport iubit de o bună parte a mai marilor primăriei
și prietenilor acestora, dar și a organizațiilor de turism
locale.

 

OFICIAL  de  la  DNA:  Dorinel
Colgiu  a  fost  trimis  în
judecată pentru TREI fapte de
trafic de influență. Care era
mecanismul șpagilor
27 octombrie 2024 17:36
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Procurorii  din  cadrul  Direcției
Naționale  Anticorupție, Serviciul
Teritorial  Constanța,  au  dispus
trimiterea în judecată, în stare de
arest  preventiv,  a  inculpatului
Dorinel  Colgiu,  director  al  SC
Goldterm  Mangalia  SA  (societate
comercială ce aparține Consiliului
Local Mangalia), pentru comiterea a
trei  infracțiuni  de  trafic  de
influență,  din  care  una  în  formă
continuată.
În rechizitoriul întocmit, procurorii au reținut următoarea
stare de fapt:

În  perioada  2023  –  2024,  inculpatul  Colgiu  Dorinel  ar  fi
pretins și primit în mai multe tranșe, suma de 15.000 de euro
(echivalentul a 75.000 lei) de la un om de afaceri, cu punct
de lucru în zona limitrofă plajelor Saturn – Venus, având ca
obiect de activitate desfășurarea de acte de comerț pe plajă,
la bar și închiriere de șezlonguri, pentru a interveni pe
lângă funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului
Mangalia  și  Poliției  Locale  Mangalia  și  a-i  determina  pe
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aceștia să nu își îndeplinească atribuțiile de serviciu în mod
corespunzător în sensul de a permite societății comerciale
respective să își desfășoare activitatea comercială în sezonul
estival  2023  în  lipsa  autorizației  „Aviz  program  de
funcționare” emisă de Primăria Municipiului Mangalia și fără a
fi supusă unor controale din partea Poliției Locale Mangalia
și astfel să nu fie sancționată contravențional.

Ulterior, în perioada iunie – iulie 2024, inculpatul Colgiu
Dorinel ar fi pretins de la același om de afaceri suma de
15.000 de euro pentru a-și trafica influența în același mod
prezentat anterior.

În perioada mai – iunie 2024 inculpatul Dorinel Colgiu ar fi
pretins și primit în două tranșe printr-un intermediar, de la
un om de afaceri suma de 50.000 lei pentru a interveni pe
lângă funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului
Mangalia și a-i facilita acestuia eliberarea unei autorizații
de funcționare, fără ca societatea să plătească suma de 80.000
lei ce reprezenta o taxă anuală pentru magazinele ce depășesc
o suprafață de vânzare de peste 250 mp potrivit unei hotărâri
a Consiliului Local.

Ulterior, la data de 01 iulie 2024, persoana respectivă care
administra  o  societate  comercială  ce  are  ca  obiect
comercializarea  de  materiale  de  bricolaj,  ar  fi  primit
autorizația de funcționare pentru o taxă anuală de 239 lei
stabilită pentru magazinele cu o suprafață de vânzare mai mică
de 250 mp.

Suma „fixă” – 15.000 de euro
La  sfârșitul  lunii  iunie  –  începutul  lunii  iulie  2024,
inculpatul Dorinel Colgiu, în calitatea menționată mai sus, ar
fi pretins, printr-un intermediar, de la un om de afaceri suma
de 15.000 euro, pentru a-și trafica presupusa influență pe
care  ar  fi  lăsat  să  se  creadă  că  ar  avea-o  asupra
funcționarilor  publici  din  cadrul  Primăriei  Municipiului
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Mangalia și Poliției Locale Mangalia și că-i va determina pe
aceștia  să  permită  ca  societatea  omului  de  afaceri  să-și
desfășoare  activitatea  în  continuare,  fără  autorizație  de
funcționare.

În contextul menționat mai sus, la data de 09 iulie 2024,
inculpatul ar fi primit suma de 60.000 lei din banii pretinși
inițial,  ocazie  cu  care  s-a  procedat  la  constatarea
infracțiunii  flagrante.

În cauză a fost dispusă măsura sechestrului asigurător asupra
mai  multor  sume  de  bani  ce  aparțin  inculpatului  Colgiu
Dorinel.

Dosarul a fost trimis spre judecare Tribunalului Constanța cu
propunerea de a se înlocui măsura arestării preventive cu
măsura  arestului  la  domiciliu  (măsura  arestului  preventiv
expiră la 13 octombrie 2024) și de a se menține măsurile
asiguratorii.

Facem  precizarea  că  această  etapă  a  procesului  penal
reprezintă, conform Codului de procedură penală, finalizarea
anchetei penale și trimiterea rechizitoriului la instanță spre
judecare,  situație  care  nu  poate  să  înfrângă  principiul
prezumției de nevinovăție.

Menționăm  că  prezentul  comunicat  a  fost  întocmit  în
conformitate cu art. 28 alin. 4 din Ghidul de bune practici
privind relația sistemului judiciar cu mass media, aprobat
prin Hotărârea Plenului Consiliului Superior al Magistraturii
nr. 197/2019.

Pe aceeași temă:

Procurorii DNA Constanța, mulțumiți de informațiile primite
de la Dorinel Colgiu. Au decis că acesta merită să stea în
arest la domiciliu
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Linica  Stan  (PNL)  a  fost
declarată  a  doua  oară
incompatibilă  de  Agenția
Națională de Integritate
27 octombrie 2024 17:36

Consilierul  Local  din  Mangalia,
Linica Stan (PNL) a fost, din nou,
găsită  incompatibilă  în  funcția
publică pe care o deține. Potrivit
unui comunicat al ANI, Linica Stan
a fost, simultan, și membru al CA
Spitalul  Mangalia  și  consilier
local.
Iată comunicatul ANI:

Se află în stare de incompatibilitate începând cu data de 27
iunie 2021, întrucât, exercită simultan cu funcția de membru
în Consiliul de Administrație al Spitalului Municipal Mangalia
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și funcția de consilier local.

Astfel, persoana evaluată a încălcat prevederile art. 187,
alin. (1) și alin. (13) și art. 178, alin. (1), lit. f) din
Legea nr. 95/2006.

De asemenea, menționăm faptul că la data de 13 aprilie 2023,
Agenția Națională de Integritate a constatat și  conflictul de
interese administrativ în cazul lui Linica Stan, întrucât, În
calitate de consilier local a participat la deliberarea și
adoptarea unor Hotărâri ale C.L. prin care au fost alocate
sume de bani din bugetul local către o asociaţie de utilitate
publică.

Printre membrii fondatori ai acestei Asociații se află și o
organizație al cărei președinte este persoana evaluată, precum
și o societate la care soțul și fiul acesteia, dețin calitatea
de  unic  asociat  și  administrator.  Prin  adoptarea  acestor
Hotărâri ale C.L. s-a  creat un avantaj patrimonial pentru
aceste două entități.

Persoana evaluată a încălcat astfel prevederile art. 70 din
Legea  nr.  161/2003,  coroborate  cu  prevederile  art.  228,
alin.(1), lit. a), b) și f)  din O.U.G. nr. 57/2019.

Președintele PSD Mangalia își
serbează,  azi,  ziua  de
naștere:  La  Mulți  Ani,
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Neculai Tănasă!
27 octombrie 2024 17:36

Președintele  PSD  Mangalia,
consilierul  local  Neculai  Tănasă
își serbează azi, 3 octombrie, ziua
de naștere.
Cotidianul „Ediția de Sud” îi dorește liderului PSD Mangalia,
Neculai Tănasă, putere de muncă și sănătate!

La Mulți Ani!

FOTO: Facebook

Pe aceeași temă:

De astăzi, Denis Alibec este cetățean de onoare al Mangaliei

Liderul  PSD  Mangalia,  Neculai  Tănasă,  propune  acordarea
titlului de Cetățean de Onoare sportivului Denis Alibec
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Reîncep  exercițiile  militare
pe mare la Mangalia și Limanu
27 octombrie 2024 17:36

Reprezentanții  Centrului  de
Perfecționare  Operații  Speciale
Navale  Mangalia  informează
populația că, în această perioadă
și  până  în  data  de  25  octombrie
2024, sunt efectuate activități de
instrucție și antrenament specifice
cu  ambarcațiuni  rapide,  pe  raza
Portului  Militar  Mangalia,  insula
Mangalia,  laguna  Limanu  și
raioanele de instrucție din Marea
Neagră.
Vor avea loc trageri simulate cu muniție de manevră, atât pe
timpul zilei, cât și pe timpul nopții.

Reprezentanții MApN precizează că aceste activități vor crea
zgomot specific și pot crea, de asemenea, disconfort în rândul
populației.
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Pe  această  cale,  militarii  din  cadrul  acestei  structuri
reiterează faptul că s-au luat toate măsurile necesare pentru
a  nu  pune  în  pericol  siguranța  populației  și  a  mediului
înconjurător.

Copaci puși la pământ de vânt
la Mangalia și 23 August!
27 octombrie 2024 17:36

Doi  copaci  au  fost  doborâți  de
furtună  azi  noapte.  Unul  la
Mangalia, pe strada Petru Maior și
unul pe DN 39, între 23 August și
Costinești.
La  fața  locului  au  intervenit  pompierii  de  la  Tuzla  și
Mangalia, cu autospeciale de stingere.

La Mangalia copacul de pe strada Petru Maior a fost înlăturat
de primărie.
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